## 畢業資格

- 1. 學生符合下列各項規定,並經大學學術及教學委員會通過可獲頒發本大學之碩士/博士學位1:
- 1.1 在所屬課程之修業期內完成及符合該學位課程學習計劃的要求, 修讀科目成績 (不含學 位論文成績) 累計平均積點不低於**2.50**<sup>2</sup>;
  - 1.2 遵守大學的修讀守則;
  - 1.3 繳清指定費用及歸還所借的大學財物。
- 2. 已符合畢業要求的學生不能以任何理由申請延期畢業。
- 3. 大學將在學術及教學委員會通過學生之畢業資格後,透過電郵通知畢業生領取畢業證書及總成績單之時間及方式。大學所頒發之畢業證書,如有損壞或遺失,大學概不予重發。
- 4. 學位頒授儀式將於每年舉行之畢業典禮中進行。

## 備註:

- 1. 大學學術及教學委員會會議一般每 2 個月召開一次,學生通過論文答辯及符合所有畢業要求,可於學生門戶提交論文終稿及學位申請,經審核通過後其學位申請將呈交至最近一次的學術及教學委員會會議審核,有關安排可向所屬院所查詢。
- 2. 2017/2018 學年前入學之學生,畢業資格請參照入學當年《學生手冊》之規定。

## **Requirements for Graduation**

- 1. Upon approval from the Senate of the University, a Master's/Doctorate Degree will be conferred on a student when he or she has:
- 1.1 completed and met the requirements prescribed in the study plan of his or her program within the specific study period with a cumulative GPA of 2.50 or above\*
  - 1.2 abided by the regulations of the University
- 1.3 cleared all fees and charges and returned all University property and equipment borrowed.
- 2. Students are not allowed to postpone their graduation if they have met the requirements for graduation.
- 3. After the Senate's approval, the University will notify the graduates of the time and method to receive the Graduation Certificates and Academic Transcripts through email. For any damage to, or loss of Graduation Certificate issued, the University will not accept any application for re-issuance.
- 4. The degrees will be conferred at the annual Congregation.

## Remarks:

1. The Senate meetings are generally held every 2 months. Students who pass the thesis defense and meet all graduation requirements can submit the final version of the thesis and degree application on WeMust. After approval, their degree application will be submitted to the recent Senate meetings for

approval. Please inquire to respective Faculty/Institute for relevant arrangements.

2. For graduation requirements of students admitted before the academic year 2017/2018, please refer to the Student Handbook issued in the year of admission.